

COVER STORY 封面故事

Introduction of OneAsia's Disaster Recovery as a Service (DRaaS)

亚洲脉络灾难性复原服务简介 (DRaaS)

Disasters are always inevitable and unpredictable, thus a comprehensive disaster recovery and business continuity plan are vital for any organisation to keep its business up and running from external threats.

Unlike traditional disaster recovery approach, OneAsia deploys cloud computing technology in the backup centre to provide enterprises the offering of Disaster Recovery as a Service ("DRaaS").

With OneAsia's DRaaS, the enterprises can scale up their IT resources in a seamless approach whereby DR resources can be dynamically allocated as per on-demand basis. This will significantly improve the robustness of disaster recovery solution, better secure the business continuity. To eliminate island risks, enterprises can run their production sites and DR sites in OneAsia data centres strategically located in different districts.



The features of OneAsia Disaster Recovery as a Service (DRaaS) include:

- Flexible replication options spanning from physical to virtual platform
- Ability to take snapshot can significantly improve both Recovery Point Objectives (RPO) & Recovery Time Objectives (RTO)
- Rapid recovery of IT infrastructure

Leveraging on OneAsia's top tier-rated cloud platform, the cloud-based disaster recovery solution enables the enterprises to minimise the recovery time after a failure. With no huge

CAPEX outlays on a disaster recovery facility, the enterprises are allowed to free up resources to focus on their core businesses.

OneAsia offers customised DRaaS solution based on customers' specific needs. For more information or enquiries, please feel free to contact us at info@oneas1a.com.

灾难总是不能够避免和预测的，因此一个全面的灾难性复原和业务连续性计划有助企业确保业务能持续运作和避免外来因素所带来的影响。

与传统的灾难复原方式不同，亚洲脉络提供以云计算为基础的灾难性复原服务 (DRaaS)。亚洲脉络的 DRaaS 会在备份中心采用云计算技术。

企业利用亚洲脉络的 DRaaS，可更灵活地调整在资讯科技方面的资源，而当中的灾难性复原资源可以随意根据需求增加，从而提高灾难复原解决方案的稳定性和稳固业务的连续性。为消除风险，企业可将生产线和灾难复原场地设置在亚洲脉络分布于不同地区的数据中心。

亚洲脉络 DRaaS 的特点包括：

- 灵活地由实质平台跨越到虚拟平台
- 可快速复制数据，提高复原点目标(RPO)和复原时间目标(RTO)
- 快速复原资讯科技基础设施

透过亚洲脉络先进的云平台，建基于云的 DRaaS 解决方案让企业减少故障后的复原时间。由于灾难复原设施无需庞大的资本支出，企业可以腾出更多资源投放到核心业务上。

亚洲脉络会按客户需求制定不同的 DRaaS 解决方案。如欲查询更多有关服务计划，欢迎电邮至 info@oneas1a.com 与我们的销售团队联络。

NEWS 最新消息

OneAsia Launched its 6th Data Centre in Greater China

亚洲脉络在大中华区成立第六个数据中心

Following the launch of data centre in Chai Wan of Hong Kong in August, OneAsia has recently announced the opening of its data centre in Caohejing of Shanghai China. Supporting a storage of up to 160 racks, this new facility is the 6th data centre of OneAsia in Greater China region.

OneAsia Caohejing data centre features:

- **Equipped world class technology & connectivity to ensure efficient business operation of customers.**
- **Adopted high voltage direct current (“HVDC”) to enhance system stability & lower electrical losses.**
- **The adoption of the software-defined networking (“SDN”) solution enables OneAsia to have more control over network traffic flow and shorten the response time for changing business requirements.**



This new expansion not only marks a major milestone for OneAsia, but it also takes a big leap forward in building new generation data centers in China.

继香港柴湾的数据中心在八月份开幕后，亚洲脉络最近亦宣布位于中国上海漕河泾的数据中心正式成立。漕河泾的数据中心为亚洲脉络在大中华区成立的第六个数据中心，可存放多达 160 个服务器机架。



亚洲脉络漕河泾数据中心特点包括:

- 配备世界级的技术和连接全球网络以确保客户业务能维持高效率营运
- 设备采用高压直流输电（HVDC），以提高系统的稳定性和减少电力损耗，并允许操作员全面控制数据中心的电流
- 采用软件定义网络（SDN）解决方案，亚洲脉络更能控制网络流量和缩短适应业务转变的时间。

新的发展不仅为亚洲脉络标志着一个重要的里程碑，亦为在中国建设新一代的数据中心踏出一大步。

PROJECT UPDATE 项目一览

OneAsia Delivers Private Cloud Solution for Value Exchange International

亚洲脉络为号通联盟提供私有云解决方案

OneAsia has been appointed by a leading local IT company, Value Exchange International (VEI), to provide private cloud solution for its upcoming mobile payment applications. OneAsia was chosen because of its ability to offer a customised and complete package that addressed the VEI's needs.



The cloud-based mobile applications allow VEI's enterprise customers to handle massive trading data and clients' information such as bonus point, account information etc. In order to enhance the resilience of these applications, OneAsia has deployed Active/Active DR mode in two data centres located in Tsuen Wan and Chai Wan of Hong Kong to avoid any business disruption.

亚洲脉络受本地一家著名的资讯科技公司—「号通联盟」委托为其即将推出的流动支付程式提供私有云解决方案。号通联盟选择亚洲脉络的主要原因为亚洲脉络能够针对其公司的需要，提供度身订造和完整的解决方案。



建基于云的支付程式让号通联盟的企业客户可以处理大量的交易数据和客户资料，例如会员积分和户口资料等。为了提高应用程式的稳定性，亚洲脉络分别于香港荃湾和柴湾的数据中心部署 Active/Active DR 模式，以避免业务中断。

Provided Cloud Services to Support the CRM System of Aoba Hopkins

为青叶浩勤信息管理有限公司提供云服务以支持其客户关系管理系统

OneAsia was granted a contract from Aoba Hopkins recently. This project involves providing managed colocation and server management services for its' Customer Relationship Management (CRM) system.



Leveraging on OneAsia's state-of-the-art cloud platform, the CRM system enables its enterprise customers to manage customer data, transaction record and document

management effectively. The cloud-based CRM system has greatly enhanced the work efficiency of its customers and reduced the cost of ownership significantly.

亚洲脉络最近与青叶浩勤信息管理有限公司签署一份合同。合同项目为青叶浩勤信息管理有限公司的客户关系管理 (CRM) 系统提供主机托管和服务器管理服务。

利用亚洲脉络顶级的云平台，该 CRM 系统为其企业级客户提供有效的管理服务，包括管理客户数据、事务历史记录和文档管理。基于云的 CRM 系统可有助客户提高整体工作效率和降低拥有成本。



EVENTS 公司动态

Launch Party of E-Trade Plaza Data Centre

亚洲脉络举行酒会庆祝东贸广场数据中心正式成立

OneAsia held a launch party on 8 Aug at E-Trade Plaza, Chai Wan Hong Kong, for its fifth data centre opening. Guests from different industries are invited to join the party.

The opening of the Chai Wan data centre marks a new chapter for OneAsia to provide the best-in-class services to its customers continuously. The first phase of Chai Wan facility provides a total floor space of over 16,000 sq.ft. and the second phase of next year will expand to another 8,000 sq.ft. The new data centre is designed for the business continuity of mission critical operations and to cope with the rising demand for data centre as well as cloud services.



亚洲脉络在 8 月 8 日于香港柴湾东贸广场举行酒会庆祝第五个数据中心正式成立。当天来自不同行业的客户被邀请出席酒会。

柴湾数据中心的成立标志着亚洲脉络一个新的里程碑，让亚洲脉络继续为客户提供最优质的服务。柴湾数据中心第一阶段的总建筑面积为超过 16,000 平方呎，而第二阶段将于明年加建额外 8,000 平方呎。

亚洲脉络全新的数据中心主要为客户的关键业务提供业务连续性解决方案及应付客户对数据中心和云服务不断增长的需求。



OneAsia Participated ITSC Solutions Day Organized by OGCIO

亚洲脉络参加政府资讯科技总监办公室举办的资讯科技方案日

Being one of the winners of Hong Kong ICT Awards 2014, OneAsia was invited to attend the ITSC Solutions Day 2014 organised by The Office of the Government Chief Information Officer (OGCIO) at Cyberport, Hong Kong on 29 August. OneAsia had set up a booth in the showcase event and demonstrated its cloud-based video surveillance solution to nine different government departments.



The event provided a platform for OneAsia to introduce its award-winning cloud based CCTV solution and latest cloud services to government departments. We look forward to a successful working relationship with these departments in the future.

作为香港资讯及通讯科技奖 2014 得奖者之一，亚洲脉络应政府资讯科技总监办公室邀请参加 8 月 29 日于香港数码港举行的资讯科技方案日。亚洲脉络在活动摊位上向九个不同的政府部门展示其建基于云计算的视频监控解决方案。

是次活动为亚洲脉络提供了一个向政府部门介绍服务的平台，包括获奖的视频监控解决方案和最新的云计算服务。我们期待将来能与这些部门合作。

Contact Us 联系我们

1/F, AsiaTone i-Centre, 1 Wang Wo Tsai Street, Tsuen Wan, NT, Hong Kong
香港新界荃湾横窝仔街 1 号亚洲脉络中心 1 楼

Tel 电话 : (852) 2406 0198

Fax 传真 : (852) 2152 0298

Email 电邮 : info@oneasia.com

Website 网址 : www.oneasia.com

